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Uw kenmerk -

Geachte heer, mevrouw. 

Het Stadspark is de grootste groene long van de stad en vanwege de 
verschillende functies draagt het in belangrijke mate bij aan de leefbaarheid 
van de stad. In het rapport 'gezond groen in en om de stad' dat de 
gezondheidsraad afgelopen juni heeft gestuurd aan de minister is het 
belangrijkste advies de mogelijkheden voor 'groene recreatie' in de stedelijke 
omgeving uit te breiden. Ook wij zijn doordrongen van dit belang; 
leefbaarheid in relatie tot groen, gezondheid en klimaatbestendigheid is een 
van de pijlers van de Next City. Tegelijkertijd zijn er diverse ontwikkelingen 
waardoor de druk op het groen toeneemt. Tijdens de behandeling van het plan 
'Stadspark draagt bij aan een klimaatbestendige stad' in de commissie B&V 
in juni is vanuit uw raad gepleit voor een herijking van de visie op het 
Stadspark. Het college ziet, gelet op het bovenstaande, het belang van het 
Stadspark en is het met uw raad eens dat een herijking van de visie op het 
Stadspark nodig is en heeft bij monde van de wethouders Van Keulen en Van 
der Schaaf reeds toegezegd hiermee aan de slag te gaan. 

Met deze brief willen wij u informeren over de wijze waarop we deze 
herijking op visie van het Stadspark willen uitvoeren en hoe de inwoners van 
de stad en u als raad hierbij betrokken worden. 

Stadspark 
Het op initiatief van Scholten door Springer ontworpen park is altijd bedoeld 
als park voor de Stadjers. De functies die zijn ondergebracht illustreren dit tot 
op de dag van vandaag. We hebben in 2005 een visie opgesteld voor het 
Stadspark (de verborgen schat). In nauwe samenwerking met omwonenden, 
de omgeving, natuurorganisaties is destijds een visie opgesteld met als doel: 
het park geschikt te maken voor de toekomst door kwaliteiten te vergroten en 
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nieuwe gebruiksmogelijkheden toe te voegen. Tot 2016 is uitvoering gegeven 
aan de visie (projecten: verbeteren padenstructuur, herinrichten concourslaan, 
herinrichten park rondom Paviljoen, entrees versterken, inrichting voorterrein 
bij kerk/ scouting). Het uitvoeringsplan is niet helemaal afgerond, maar 
vroegtijdig beëindigd en overgedragen aan stadsbeheer en de visie is vertaald 
in een beheerprogramma. Op dit moment wordt met de uitvoering van het 
plan 'Stadspark draagt bij aan een klimaatbestendige stad' de waterstructuur 
in het park aangepast. 

Ontwikkelingen 
Het belang van groen in de stedelijke omgeving wordt steeds groter zoals in 
de inleiding van deze brief is al aangekaart, het doel uit de structuurvisie van 
2005 is daarmee nog steeds relevant. We zien echter ten opzichte van 2005 
diverse ontwikkelingen, met name aan de randen van het Stadspark zoals een 
gewenste verbinding met het voormalig Suikerfabriek terrein, een ander 
gebruik van het Martini Trade park en de verbinding Vesta- Stadspark. De 
stad groeit, het park herbergt nieuwe functies die deels voortkomen uit 
bewonersinitiatieven. Om de mogelijkheden van de drafbaan als 
evenementenlocatie beter te benutten gaat de gemeente onderzoeken op welke 
wijze het beheer, de exploitatie en de programmaring het best kan worden 
vormgegeven. Hierbij wordt ook rekening gehouden met andere 
ontwikkelingen in de directe omgeving: rond Martini Plaza, Martini Trade 
Park, het voormalig Suikerfabriek terrein, de visie Stadspark en het 
strategisch evenementenbeleid. 

Thema's als groen en leefbaarheid zijn goed verankerd in de bestaande visie 
en zijn randvoorwaardelijk bij alle ontwikkelingen. De functie van het 
Stadspark in relatie tot het klimaatbestendig maken van de stad wordt 
uitgewerkt in het waterstructuurplan. De uitvoering van dit plan 'Stadspark 
draagt bij aan een klimaatbestendige stad" is dit najaar gestart en zal naar 
verwachting komend najaar worden afgerond. 

Herijking van de visie 
De hiervoor genoemde ontwikkelingen lijken de visie niet tegen te spreken, 
maar vragen conform de vraag van uw raad wel om een herijking van de 
huidige visie. Ons voorstel is dan ook om geen compleet nieuwe visie op te 
stellen, maar om een verkenning uit te voeren en deze te koppelen aan de 
bestaande visie op basis van ontwikkelingen in en om het Stadspark die nu 
(en in de toekomst; Next City, westelijke ringweg, zuiderplantsoen, 
voormalig Suikerfabriek terrein plaatsvinden. De vorige visie is groots 
opgetuigd, samen met de omgeving. Ons voorstel is om bij de herijking van 
de visie met een kleinere groep, direct betrokkenen af te stemmen. Uw raad 
en onder andere de werkgroep Stadspark zal hierbij worden betrokken om te 
adviseren. We organiseren hiervoor in het voorjaar een aantal sessies, waarbij 
we van uw raad vragen richting te geven, waarna we vervolgens rond de 
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zomer de resultaten aan uw raad voorleggen. De kosten van de herijking 
dekken we binnen de budgetten van de programma's ruimtelijke economie en 
leefomgeving. De benodigde begrotingswijziging leggen we aan u voor in het 
raadsvoorstel met begrotingswijzigingen over het eerste kwartaal van 2018. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester. 
Peter den Oudsten 

de secretaris. 
Peter Teesink 


